
Osijek, 13.11.2012. godine 

 

ZAPISNIK  

SA SASTANKA VIJEĆA PODRUČNOG ODBORA OSIJEK, HRVATSKE 

KOMORE INŽENJERA ELEKTROTEHNIKE 
 

 

Prema sazivu Predsjednika VPO Osijek, dana 07.11.2012. godine, u 13,00 sati u 

Vinkovcima, započeo je sastanak članova Vijeća Područnog odbora Osijek sa 

slijedećim dnevnim redom: 

 

1. Izvještaj s sjednice vijeća Komore  

2. Plan rada za 2013 godinu 

2. Razno 

 

Na početku sastanka je utvrđeno da su prisutni:  

  

Branimir Gali, dipl.ing.el    

Damir Miljački, dipl.ing.el.  

Željko Markušić, ing.el. 

Darko Maksimović, ing.el.    

Ivan Lešić, dipl.ing.el.    

Igor Topalović, dipl.ing.el.    

 

i odsutni: 

Darko Angebrandt, dipl.ing.el 

 

te da postoji dovoljan broj članova (6) za potrebe donošenja valjanih odluka. 

 

Ad.1) 

 

Predsjednik VPO Osijek je otvorio sastanak i izvijestio članove Područnog odbora 

Osijek o sastanku Vijeća Komore koji je bio održan u Zagrebu dana 30.10.2012 

godine s Predsjednikom HKIE i s Predsjednicima pojedinih VPO-a.  

Na sastanku vijeća Komore je bilo govora temama za stručno usvršavanje, o 

prostorima za pojedina vijeća područnih odbora te o aktualnoj problematici.  

 

Ad.2) 

 

Predsjednik VPO Osijek je izradio prijedlog plana rada za 2013 godinu te je na 

sastanku analiziran prijedlog plana. Plan rada za 2013 godinu je usvojen kako 

tematski tako i financijski. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

Ad.3) 

 

Članovi VPO Osijek su obaviješteni o otvaranju tvrtke za savjetovanje od strane HKIE. 

Također, članovi VPO Osijek su obaviješteni o tijeku natječaja za glavnog tajnika 

HKIE. Raspravljano je o opremanju prostora za VPO Osijek na ETF-u. Na prethodnom 

sastanku je raspravljano o prijedlogu pravilnika ( smjernica i uputa ) o obveznom 

sadržaju projekta koji izrađuje g.Lederhas. Sada je izražena želja za pomoć prilikom 

izrade tih smjernica i molba da se to ubrza. Također, izraženo je negodovanje od 

strane g.Markušića zbog predviđenog održavanja Skupštine HKIE u Tuheljskim 

toplicama u prosincu, a ne u Zagrebu. Time se povećavaju troškovi bez razloga. 

 

 

 

 

 

Sastanak završio u 15.30 sati.    Zapisnik sastavio: 

          Damir Miljački 
 


